
Zpráva revizní komise středočeské pobočky SČKNO

          Do revizní komise STČ pobočky jsem byl zvolen na volební členské schůzi dne 14.12.2019. 
Od této doby jsem nebyl pozván na žádnou schůzi výboru pobočky. Členská schůze v roce 2020 se 
nekonala z důvodu epidemiologické situace s Covid-19. Začátkem roku 2021 byla situace obdobná.

     Po náhlém úmrtí Ing. Jiřího Novotného (dne 11.3.2021), předsedy středočeské pobočky a 
prezidenta SČKNO, jsem byl spolu se zastupující předsedkyní a KPCH paní Renatou Angelovovou-
Machovou dne 19.4.2021 převzít v místě bydliště pana Ing. Novotného agendu za SČKNO, paní 
Angelovová-Machová pak agendu za STČ pobočku.  
Kontrolou dokladů na místě bylo zjištěno, že STČ pobočky se týkají pouze 2 dokumenty formátu 
A4, a to:
1. ) Zjištění Ing. Novotného z 18.11.2020 o nevysvětlitelných pohybech na účtu STČ pobočky, 
výzva k podání vysvětlení a okamžité odvolání pokladní Veroniky Heckrové z funkce pokladní pro 
ztrátu důvěry. Jak jsem se později dozvěděl, v listopadu 2020 Ing. Novotný pojal podezření, 
navštívil pobočku České spořitelny, kde se finanční machinace na účtu pobočky potvrdily.
2.) Doklad z 24.2.2021 o uznání dluhu pokladní Veroniky Heckrové a závazek V. Heckrové k 
zaplacení chybějící částky 109.211,-Kč na účet STČ pobočky SČKNO do 15.3.2021. Později jsem 
se dozvěděl, že jako svědci tohoto úkonu byli členové STČ pobočky p. Jiří Mach a Ing. Martina 
Ciprová.
      Dále bylo od paní Novotné převzato 6 ks čteček čipů (z původních 14 ks). Převzala p. Renata 
Angelovová-Machová.

     Dne 20.4.2021 jsem se dozvěděl, že jednatelka paní Ciprová nechala dne 15.4.2021 svévolně 
zveřejnit na oficiálních stránkách STČ pobočky nový účet pobočky, kde vyzývala plátce k zasílání 
plateb na tento účet, vedený na jméno Ciprová Martina u ČSOB. Přes moji urgentní písemnou 
výzvu ke stažení ze stránek byla tato informace v aktualitách uvedena ještě 26.4.2021. Paní 
jednatelka uváděla zcela nepravdivě, že starý účet je zablokován a že spadá do dědického řízení po 
Ing. Novotném. Přitom musela jasně vědět, jako dlouholetá jednatelka a profesně účetní, že účet 
pobočky byl odjakživa veden na právnickou osobu – na IČ SČKNO. Navíc p. Ciprová sama byla do 
roku 2007 v revizní komisi STČ pobočky.
   
   Dne 21.4.2021 jsem jednatelku pobočky telefonicky kontaktoval a dotazoval se na záležitost 
dluhu v pokladně a proč jsem nebyl o této věci informován. Dále proč jsem jako revizní na schůze 
výboru nebyl nikdy přizván. Bylo mi jednatelkou sděleno, že se to nikdy nedělalo. To však není 
pravda, předtím byl revizní na schůze výboru vždy zván. 
Na můj další dotaz ohledně čteček, kolik jich od Ing. Novotného převzala a kolik jich okresním 
poradcům předala, mi paní jednatelka odpověděla, že si nepamatuje a vůbec, že nemá čas a že je 
plně zaneprázdněna blížícím se termínem podání daňových přiznání. Toto byly poslední a jediné 
informace, které jsem od paní jednatelky získal. Dál už mi na písemné dotazy neodpovídala.
   
   Dne 21.4.2021 jsem písemně vyzval paní Ciprovou k vysvětlení založení a okamžitému zrušení  
účtu, který založila na své jméno.
   
   Dne 7.5.2021 jsem písemně dotazoval jednatelku paní Ciprovou, bývalou pokladní V. Heckrovou 
a předešlou revizní Hanu Raifovou, kdy a kým byla řádně provedena poslední revize pokladny a že 
žádám o zprávu z této revize – od žádné jsem nedostal odpověď.
Místo odpovědí, podání informací a zaslání podkladů – taktéž zápisů ze schůzí výboru, si paní 
jednatelka dne 10.5.2021 stěžovala na SČKNO na mou podjatost.
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Celkem jsem zaslal paní jednatelce Ciprové 6 emailů, z toho jsem dostal 2 odpovědi celkem o 
ničem. Paní jednatelka se mnou nekomunikovala, na moje dotazy mi nic nesdělila, což mi 
znemožňovalo práci revizního.
     
     Dne 20.4.2021 jsem se pokusil, avšak neúspěšně, telefonicky kontaktovat pokladní V. 
Heckrovou, načež mi na můj email sama od sebe poslala vyjádření, že je svůj dluh připravena ihned
zaplatit, ale neví kam peníze poslat, když se dozvěděla, že nový účet pobočky byl zřízen 
neoprávněně. Paní jednatelka STČ pobočky ji údajně už kontaktovala s tím, že má peníze poslat na 
nově zřízený účet pobočky. Odpověděl jsem jí, že má dluh neodkladně poslat na původní, jediný 
platný účet. Dále mi V. Heckrová písemně sdělila, že se po uspání syna ozve, ale nestalo se tak. Na 
email mi poté zaslala 2 zfalšované screeny dokladů o zaplacení – dne 21.4.2021 na částku 19.211,-
Kč a dne 22.4.2021 na částku 70.000,-Kč. Tušil jsem, že není něco v pořádku, ale neměl jsem si jak 
transakce ověřit, jelikož dispoziční práva k účtu měl jen zesnulý Ing. Novotný a právě pokladní V. 
Heckrová. 
   V. Heckrovou jsem 26.4.2021 kontaktoval znovu písemně, že je třeba předat celou agendu 
pokladny a zejména výpisy z účtu a že je nutné společně navštívit pobočku banky. Odepsala mi, že 
syn má zdravotní problém, reakci po očkování a že se mi ozve. Opět se neozvala. Na další email 
odepsala, že nemá nikoho na hlídání. Nabídl jsem jí součinnost, že hlídání zajistím /manželkou/. 
Další výmluva byla, že je v karanténě po kontaktu s pozitivní osobou.
Napsal jsem ji tedy důrazně znovu, že žádám o výpisy z účtu a pokladní deník. Bez odezvy. 
Posledním pokusem o kontakt bylo sdělení, že v případě nesoučinnosti budu nucen předat případ 
orgánům činným v trestním řízení.

   Přes omezené informace a neobdržení podkladů z pokladny jsem dne 31. května 2021 podal na 
Státní zastupitelství v Mělníku trestní oznámení na pokladní Veroniku Heckrovou.
Dne 30.6. 2021 jsem byl pozván k podání vysvětlení.

     Následně bylo svolání schůze výboru STČ pobočky na 23.4.2021. Z časových důvodů jsem 
dostatečně předem navrhl řádný termín na 11.5.2021. Schůze výboru na tento termín již byla 
svolána řádně /písemně, 14 dnů předem a se stanoveným programen/ a za účasti předsedy revizní 
komise SČKNO p. Radka Říhy. Úkol zněl kooptovat chybějící 2 členy do výboru STČ pobočky. 
Kandidáti P. Vaníček a A. Nelibová, které předem navrhla paní Angelovová-Machová, byli 
výcvikářem p. Jiřím Machem ihned na počátku této schůze vykázáni, což bylo neoprávněné a v 
rozporu se základními demokratickými principy. Jiní kandidáti nebyli přítomni. Situace v pobočce 
tedy nebyla vyřešena a následovalo ze strany SČKNO pozastavení chovatelských akcí.

     O manku vzniklém v pokladně pobočky jednatelka Ing. Ciprová spolu s KPV Jiřím Machem 
věděli, ale skutečnosti reviznímu a ostatním členům výboru tajili. 
Po úmrtí Ing. Novotného měli neodkladně informovat výbor a revizního o všech skutečnostech 
dluhu v pobočce, toto však neučinili a celou dobu o této záležitosti nepochopitelně mlží.
O přijatých platbách v hotovosti, které jednatelka vybírala v minulosti osobně od členů pobočky, 
taktéž odmítla poskytnout informaci. Nezanedbatelnou informací je i neoprávněné zadržení 1 ks 
čtečky čipů jednatelkou. Paní jednatelka se rozpomněla a čtečku vrátila.
   Taktéž jsem zaznamenal snahu obcházet mne jako revizního, činit kroky bez mého vědomí a 
podivné zjištování, co se po Ing. Novotném našlo. 
Pokud pan J. Mach oslovoval předsednictvo SČKNO s důležitými informacemi ohledně dění ve 
STČ pobočce, zapomínal emailovou komunikaci adresovat také mne jako jednateli SČKNO.
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  První informace ohledně dluhu v pokladně zmínila jednatelka Ing. Ciprová až na členské schůzi 
dne 19.6.2021 v Kolíně. Do této doby mi bylo i těch pár informací, které zde zazněly ze strany 
jednatelky, zamlčovány.
   
     Dne 30.9.2021 byla uveřejněna na stránkách STČ pobočky jednatelkou Ing. Ciprovou fakta 
ohledně toho, jak dluh v pokladně pobočky vznikl. Není zřejmé, z čeho paní jednatelka čerpala 
údaje a kde získávala konkrétní částky - stavy pokladny a bankovního účtu, jelikož přístup k němu 
měl jen Ing. Novotný a pokladní V. Heckrová, která má u sebe celou agendu pokladny. 
Stavy pokladny a BÚ uvedené jednatelkou Ing. Ciprovou na webu jsou shodné se Zprávou revizní 
komise pro Výroční členskou schůzi středočeské pobočky ČKNO konané 14.12.2019, sepsanou 
bývalou revizní Hanou Raifovou 13.12.2019, a zprávami pokladní V. Heckrové z r. 2016, 2017 a 
2018. Tato revizní zpráva se spolu se zprávami pokladní a zápisy z výborových schůzí se nedávno 
dodatečně našla v pozůstalosti po Ing. Novotném. Podotýkám, že jsem revizní zprávu a zprávy 
pokladní od jednatelky Ing. Ciprové, od bývalé pokladní V. Heckrové a ani od bývalé revizní 
H. Raifové nikdy nedostal, ačkoli jsem o ně výslovně žádal! Samozřejmě by to vneslo světlo do
celé záležitosti.
Ze zápisů z výborových schůzí vyplývá, že se V. Heckrová dlouhodobě vyhýbala revizi pokladny. 
Ze zprávy revizní komise je zřejmé, že bývalá revizní H. Raifová bez námitek podepisovala stavy 
finančních protředků pokladní V. Heckrové.
Přikládám tyto dokumenty (6ks) jako přílohu.

     Výpisy z bankovního účtu STČ pobočky, jakožto majetek SČKNO, převzal začátkem měsíce září
2021 prezident Jiří Svatoň na pobočce České spořitelny v Novém Městě na Moravě a ponechal si je 
do doby, než Policie ČR případ uzavře.
Na schůzi předsednictva SČKNO konané dne 13.10.2021 mi byl sdělen stav bankovního účtu STČ 
pobočky: 46.282,-Kč. Dále se budou konat kroky směřující k právní subjektivitě STČ pobočky – ke 
konci října 2021 dojde k vyzvednutí finančních prostředků z účtu STČ pobočky. Tento účet, který je
založen na IČ SČKNO se zruší, a STČ pobočka si vytvoří nový bankovní účet na svoje IČ (viz. 
zápis ze schůze předsednictva konané 13.10.2021).
   Dle bankovního výpisu V. Heckrová zaplatila z celého dluhu 109.211,-Kč pouze 20.000,-Kč dne 
15.3.2021.

     Na Policii ČR v Mělníku, oddělení hospodářské kriminality, jsem se dne 12.10.2021 informoval 
ohledně stavu vyšetřování, které nadále probíhá a paní Heckrová nebyla ještě předvedena k 
výslechu. Dále jsem se dozvěděl, že bylo dne 30.6.2021 podáno členy STČ pobočky trestní 
oznámení na jednatelku Ing. Ciprovou.

     
Podávám tuto revizní zprávu objektivně, s nezaujatým postojem. 

 V Netvořicích dne 15.10. 2021                                               
                                                                                       Jan Hruška, 
                                                                                       revizní komise středočeské pobočky SČKNO
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